
Fra: Terje Bruvik <tebru@online.no> 
Sendt: fredag 25. mai 2018 13:41 
Til: Siril Therese Sylta 
Emne: SV: Ådnevik 
 

Hei.  

Ja det er pollen også. Men helt tydelig fett og, har sett en del av det her, så jeg tror jeg vet 

hvordan det ser ut. Og tydeligere i virkeligheten enn på bilde. 

Det var også en form for utslipp i   dag, det så jeg selv. Informerte bakeriet om det i mail. 

Fikk svar tilbake, med smilefjes,  at Thomas Larsen skulle ta kontakt med meg senere i dag. 

Han avkreftet ikke utslipp.  

Kan du si meg nå hva som skjer videre? 

Mvh  

Terje Bruvik  

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 

 

---- Siril Therese Sylta skrev ---- 

Hei.  

  

Dette ser ut som pollen som ligg i sjøen.  

  

Mvh 

Siril Therese Sylta| Einingsleiar Arealforvaltning 
  
E-post: siril.sylta@lindas.kommune.no | Telefon: +47 409 10 880 
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
  

 

  

  

Fra: Terje Bruvik [mailto:tebru@online.no]  
Sendt: onsdag 23. mai 2018 10:52 

Til: Siril Therese Sylta; Arne Helgesen; Postmottak Lindås 
Emne: SV: Ådnevik 

  

Hei.  

Fortsatt fett og ekkelt i Ådnevik. Legger ved bilder tatt nå. Produksjon er vel igang etter pinse.  

Hva skal dere gjøre videre? 

mailto:siril.sylta@lindas.kommune.no
tel:409%2010%20880
tel:+47%2056%2037%2050%2000
http://www.lindas.kommune.no/
mailto:tebru@online.no


Blir det enda en sommer med tilgriset sjø/strandlinje? 

 

Mvh 

Terje Bruvik  

 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 

 

---- Siril Therese Sylta skrev ---- 

Hei.  

  

Det er Fylkesmannen som har oppfølging etter tilsyn når det gjeld vassprøvane.  

Fristen til Goman Rognaldsen for å følgja opp etter tilsyn og varsel frå  Fylkesmannen var 1.februar.  

  

Du vil få kopi av svaret som Fylkesmannen sender ut i forhold til vidare oppfølging.  

Ut over dette må du ta direkte kontakt med Fylkesmannen for meir informasjon i saka.  

  

 

Siril Therese Sylta| Einingsleiar Arealforvaltning 
  
E-post: siril.sylta@lindas.kommune.no | Telefon: +47 409 10 880 
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
  

 

  

  

Fra: Terje Bruvik [mailto:tebru@online.no]  

Sendt: 26. februar 2018 22:29 

Til: Postmottak Lindås; Arne Helgesen; Solheim, Britt; Siril Therese Sylta 

Emne: Ådnevik 

  

Hei. 

Hvorfor får jeg ikke svar på mailene mine om utviklingen i saken om forurensingen i 

Ådnevik? 

http://1.februar/
mailto:siril.sylta@lindas.kommune.no
tel:409%2010%20880
tel:+47%2056%2037%2050%2000
http://www.lindas.kommune.no/
mailto:tebru@online.no


Har sendt mange etterlysninger om fremdrift i saken.  

Er det fortsatt ikke mottatt noe resultat av vannprøver som ble tatt for 6 mnd siden................? 

Nå krever vi svar. 

  

Mvh 

Terje Bruvik 

  

  

  

  

Sendt fra Galaxy Tab 
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